
Sommarbrev juli 23

Hoppas att ni har haft en bra sommar och hunnit med att vila upp Er från

SPF frågor. Sommaren har bjudit på mycket sol i juni och nu mycket 

regn i juli. Vi får hoppas på en bra augusti.

Nu har jag förberett för vårt nästa styrelsemöte i distriktet den 14 augusti

då kör vi igång verksamheten och planerar för vår Danmarks resa den 21 till

23 augusti. Det är roligt att den är fulltecknad och nu ser styrelsen fram mot

några lärorika och trevliga dagar.

För egen del har min fru och jag lagt mycket tid på att packa inför vår planerade

flytt till Falköping. Det är mycket man samlat på sig under lång tid. Roligt att

gå igenom allt, men tidskrävande. Nu ser vi fram mot flytten till ett mindre hus

centralt i Falköping. Trots flytten kommer vi att fortsätta att vara medlemmar i

Vartofta SPF.

När det gäller ringblomme tävlingen har styrelsen inte beslutat om slutdatum,

men vad jag ser på vår odling är det som mest blommor de närmaste veckorna

så slutdatum för inskickade tävlingsbidrag den 10 september vara bra. Då kan 

styrelsen avgöra utifrån de bilder vi hoppas få in till vårt möte den 13 september.

Ha en fortsatt bra sommar

Christer


